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Okul Aile Birliği Yıllık Olağan Genel Kurul Toplantısı 
 

 

Toplantı No:1                                                                                              Toplantı Tarihi:   24/10/2019 
 

 Konu: Yıllık Olağan Toplantı       
 

 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

 

1-)AçılıĢ 

2-)Saygı duruĢu ve Ġstiklal MarĢı 
3-)Divan oluĢumu,1Divan BaĢkanı, 2 Yazman seçimi 
4-) Okul Müdürünün KonuĢması,plaket takdimi 

5-)Yönetim kurulunun faaliyet raporunun okunması ve ibrası 
6-)Denetleme Kurulu faaliyet raporunun okunması ve ibrası 
7-)2019/2020 Eğitim –Öğretim Yılı tahmini bütçenin kurula sunulması 
8-)Yeni yönetim kurulunun seçimi(5 asil-5 yedek) 

9-)Yeni denetleme kurulunun seçimi(3 asil-3 yedek) 

10-) Ġhtiyaçların giderilmesi için yönetim kurulunun yetkilendirilmesi 

11-) Dilek ve Temenniler 

12-)Öğrenci velilerinin öğretmenler ile görüĢmeleri 
 

 

GÜNDEM MADDELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 

 

MADDE-1: 

                   Okul Müdür Yardımcısı  Mustafa BALKAN  programı arz ederek toplantıyı açtı. 
Toplantı yeter(yönetim ve denetleme kurulunun asil ve yedek üyelerinin dört katından az 
olamaz) sayısının oluĢtuğu görüldü ve toplantının diğer maddelerine geçildi. 
MADDE-2: 

                   Mustafa BALKAN  tüm öğretmen ve velileri bir dakikalık saygı duruĢuna ve 

akabinde istiklal marĢımızı okumaya davet etti. Saygı duruĢu ve istiklal marĢımız okunduktan 
sonra diğer gündem maddesine geçildi. 
MADDE-3: 

                  Öğrenci velileri tarafından geçici divan baĢkanı ve sayman seçimi yapıldı. Yapılan 

oylamada Okul müdür yardımcısı Mustafa BALKAN divan baĢkanı, Öğretmenlerimiz 

Mehmet KÖZLÜ ve Mehmet Ali IġIK yazman olarak divan oluĢumu sağlandı.. 
MADDE-4: 

                  Divan baĢkanı Mustafa BALKAN kurula yapılan oylamadan dolayı teĢekkür etti. 

Kürsüye konuĢmasını yapmak üzere okul müdürü AyĢe ÜNAL’ı davet etti. Okul müdürümüz 
AyĢe ÜNAL değerli okul aile birliği baĢkanı ve yönetim kurulu üyeleri ,değerli öğretmen 
velilerimize buğün toplantıya katıldıkları için teĢekkür etti.  Öğrencilerimiz iyi bir rol model 

olmamız gerektiğini söyledi.Çocuklarımız değerlidir.Çocuklarınız ile ilgilenin.iletiĢlim 
kurarsak öğrencilerin daha baĢarılı olacağını görüyorum dedi.Öğretmenler ile yaptığı 
toplantılarda öğrencileri iyi analiz ettiklerini gördüm dedi.Öğrencilerimizin baĢarılarının biz 
öğretmenleri mutlu ettiğini bu nedenle öğrencilerin devam-devasızlıklarının kontrol edelim 



dedi.Biz devam-devamsızlık konusunda velileri günlük olarak bildirim yapıldığının 
söyledi.Devamsızlık konusunda 30 gün devamsızlık yapan öğrencinin kalacağını ve bu 
konuda geçen yıl taviz verilmediğini belitti.Bu devamsızlığın 10 gününün izinsiz 20 günün ise 
özürlü olarak kullanılabilir dedi.Öğrenci okul geldiğinde sınıfta uyuyor ve bunu kendinde hak 
olarak görüyor ama öğrencinin böyle bir hakkı yok dedi. Öğretmenin öğrencilerinden ders 
dinlemelerini ve baĢarılı olmalarını istediklerini belirtti.Öğrencilerin okula gelirken defter 
,kalem,silgi ve kitap getirmediklerini söyledi.Öğrencilerinizin evden çıkarken çantalarını 
kontrol etmelerini,eksiksiz olarak okula gelmelerini ve çocuklarını  uyarmalarını rica 
etti.Burdur il milli eğitim Müdürü Emre ÇAY beyin akademik baĢarıyı yakalamak 
istediğini,yeni projeler ürettiğini ama baĢarıyı bizim okullarımızın düĢürdüğünü  
söyledi.çocukların bu okuldan mezun olduktan sonra temel akademik bilgileri öğrenmelerini 
ve  iyi davranıĢlar kazanmalarını istediklerini belirtti.Öğrenciler de baĢarının artması için 
öğrencilerde gayret göremediklerini belirtti.BaĢarısızlığın bir diğer nedeni ise cep telefonu 
olduğunu söyledi.Ġdare olarak günü tamamında cep telefonu ile uğraĢtıklarını söyledi. Cep 
telefonu noktasında velilerden yardım istedi. 
         Öğrenci kılık kıyafet  ile ilgi bundan sonraki süreçte iĢlemlerin yapılacağını belirtti. 
Okulumuzda sadece eğitim değil üretim odaklı çalıĢmaların yapıldığını  metal iĢleri alanında 
çöp kovalarının yapılıp satıldığını belirtti.Yeni eğitim öğretim yılının daha iyi geçmesini 
temenni etti.Okul Müdür AyĢe ÜNAL beni dinlediğiniz için teĢekkür ederim diyerek 
konuĢmasını  sonlandırdı. 
Okul Aile birliği yönetim kurulunda görev yapan ve öğrencisi mezun olduğu ve aynı zamanda 
3 yıl görev süresini doldurduğu için Hüsamettin ġĠMġEK   beye plaketini Okul Müdürü AyĢe 
ÜNAL baĢarılı , okul idaresi ile uyumlu çalıĢmalarından dolayı teĢekkür ederek plaketini   

takdim etti. 

 MADDE-5: 

                   Okul Aile birliğinin 2018/2019  yılı faaliyet raporunu   okul öğretmenlerimizden 
Emre ÖZEL  bey okudu.15561,00 TL gelir ve 13472,00 TL gider olduğunu aradaki farkın 
2089,00 TL olduğunu ve bankada hesapta bulunduğunu belirtti. Kurula  ibra edildikten sonra  

Mustafa BALKAN genel kurula sundu. Oy çokluğu ile kabul edildi. Rapor dosyaya konuldu. 

 

MADDE-6:  
                 24.10.2019 tarihli denetim raporunu okulumuz  öğretmenlerinden Önder Osman 
TOR bey okudu.Kurula  ibra edildikten sonra divan baĢkanı Mustafa BALKAN genel kurula 
sundu.   Oy çokluğu ile kabul edildi. Rapor dosyaya konuldu. 

MADDE-7: 

                   Okul aile birliği yönetim kurulunun 201/2020 Eğitim Öğretim yılı için geçici 
bütçesini Okul Müdür Yardımcısı Faruk YILMAZ okudu.Divan BaĢkanı Mustafa BALKAN 
kurula sundu.Yapılan oylamada oy çokluğu ile kabul edildi. 
 

MADDE-8: 

                 Divan baĢkanı Mustafa BALKAN  Yeni yönetim kurulunu seçimi yapılacağını 
belirtti. Aday olmak isteyenlerin baĢvuru yapabileceklerini belirtti.Geçici divan kuruluna  
okul aile birliği yönetim kurulu olarak: 

Asil yönetim kurulu üyeliği  için;  
1-Hüseyin CENKCĠ 
2-Osman BALCI 

3-Ġsmail ĠZĞĠ 
4-Ġbrahim GÜRSEL 

5-Ali ACET  

 



 

 

Yedek Üyelikler için ; 
1-Mahmut KILINÇ 

2-Erol ÖZĞEN 

3-M.Nuri ÇĠN 

4-Aysun GÖZÜTOK 

5-Mehmet BULUR  

 

Teklif edildi. BaĢka bir  aday çıkmadı.Yapılan oylamada oy çokluğu ile yeni yönetim kurulu 
asil ve yedek üyeler seçilmiĢ oldu. 
MADDE-9: 

                 Divan baĢkanı Mustafa BALKAN Denetleme kurulu üyeliği seçimi yapılacağını ve 
aday olmak isteyenlerin baĢvurularını beklediklerini söyledi.Geçici divan kuruluna  
 

 Denetleme Kuruluna asil üye olarak; 
1-Erol KARABEY 

2-Önder Osman TOR 

3-Mustafa IġIK  
 

Denetleme kurulu yedek üye olarak;  

1-Recep GÜMÜġSOY 

2-Erkan BALABAN 

3-Kerim KASAP  

 oluĢan isimler için baĢvuru geldi. Yapılan oylamada oy çokluğun ile denetleme kurulu 
seçildi. 
MADDE-10: 

                   Geçici  Divan baĢkanı Mustafa BALKAN yapılacak olan çalıĢmalardan dolayı 
yönetim kurulunun yetkilendirilmesi gerektiğini ve bununda gündem maddelerinde olduğunu 
belirtti.Yetkilendirme için yapılan oylamada oy çokluğun ile yetkilendirme yapıldı. 
 

MADDE-11: 

                     Divan baĢkanı Mustafa BALKAN Dilek ve temenniler  bölümünde 
öğretmenlerin ve sınıfların bulunduğu kısımları izah etmiĢtir.BaĢka söz alan olmadığı için 
diğer maddeye geçildi. 
MADDE-12:  

                   Öğrenci velileri öğrencilerinin durumlarını görüĢmek üzere toplantı sona erdi. 
 

 

 

    Divan BaĢkanı                                                                    Yazmanlar  
Mustafa BALKAN                                            Mehmet Ali IġIK –Mehmet KÖZLÜ 


